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Abstract (en)
The wall has two wall elements (10, 20) arranged adjacent to each other around an angle. The wall element (10) stays in contact with the wall
element (20) by connecting edges (11, 21), which are arranged parallel to each other. A connection element (1) is fixed at front sides (12, 22) of
the wall elements by a fastening unit (2) such as screw, nail or threaded rod. The connection element is made of a metal, and is provided with a
borehole (3) for receiving the fastening unit. The wall elements are designed as frame element or plate element.

Abstract (de)
Wandverbund, insbesondere für Holzfertigteilhäuser, umfassend wenigstens zwei benachbarte gegeneinander um den Winkel ± versetzt
angeordnete Wandelemente (10,20), wobei das erste Wandelement (10) mit dem zweiten Wandelement (20) über jeweils zumindest eine
Verbindungskante (11,21) in Berührungskontakt stehen und wobei die Verbindungskanten (11,21) der Wandelemente (10,20) parallel zueinander
angeordnet sind, wobei ein Verbindungselement (1), das an den Stirnseiten (12,22) beider benachbarter Wandelemente mit Befestigungsmitteln (2)
wie Schrauben, Nägeln, Gewindestangen oder dgl. festgelegt ist.
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